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1. Cuvânt înainte
 Sunt Remus Negoi, senator USR PLUS, membru al
Comisiei pentru cultură şi media, al Comisiei pentru
comunicaţii şi tehnologia informaţiei şi al Comisiei de
sănătate şi sunt vicepreşedinte al Comisiei permanente
comune a Camerei Deputaţilor şi Senatului pentru relaţia
cu UNESCO.
 Activitatea mea parlamentară presupune participarea
la şedinţele de plen şi la cele ale comisiilor permanente
din care fac parte, luări de cuvânt, interpelări sau
declaraţii politice. De asemenea, sunt semnatarul mai
multor iniţiative legislative pe care le susţin alături de
colegii mei din USR PLUS. Sunt pasionat de cultură şi, ca
membru în Comisia pentru cultură şi în Comisia reunită
pentru relaţia cu UNESCO, caut permanent soluţii pentru
conservarea, protejarea şi punerea în valoare a
patrimoniului nostru naţional.
 Îi reprezint în Parlament pe constănţeni şi, de aceea,
încerc să fiu permanent la curent şi cu problemele din
teritoriu, mă implic în rezolvarea lor şi, în calitate de
senator, le aduc în atenţia celor abilitaţi să găsească
soluţii.
 În cei 4 ani de mandat mi-am propus să fac tot ceea ce
pot pentru a schimba România în bine şi pentru a pune în
practică angajamentele din programul de guvernare



1.02.2022 Debutul sesiunii parlamentare

5.02.2022 Vizită pe plaja Cobu

17.02.2022 Dezbatere pe tema Codului Patrimoniului

28.02.2022 Declaraţia Parlamentului României de 
susţinere a Ucrainei



1.03.2022 Expoziţie în Parlament „Mărţişorul 
Povestea unei tradiţii”

8.03.2022 Întâlnire cu ministrul mediului pe tema 
construcţiei ilegale de pe plaja Corbu

17.03.2022 Vizită la Castelul Regal din Mamaia

18.03.2022 Vizită la secţia de Neurochirurgie a 
Spitalului Judeţean Constanţa



24.03.2022 Audierea directorilor filialelor Institutului 
Cultural Român  în Comisia reunită de 
cultură şi politică exernă 

2.04.2022 Vizită pe plaja Corbu

4.04.2022 Discursul online al preşedintelui Ucrainei 
Volodimir Zelenski în Parlamentul României

13.04.2022 Am depus iniţiativa legislativă care prevede 
punerea în dezbatere publică a principalelor 
proiecte de hotărâre



11.05.2022 Legea Offshore a fost adoptată în 
Senat

30.05 – 3.06 2022 Am participat la summit-ul mondial al 
Societății Informaționale (WSIS) de la 
Geneva

15.06.2022 Am condus ]n cadrul Comisiei UNESCO 
dezbaterea cu tema “Ansamblul Rupestru
de la Murfatlar – Basarabi - Provocările
restaurării şi conservării unui sit fragil”

28.06.2022 Am participat la şedinţa comună a
Senatululi şi Camerei Deputaţilor
dedicată aniversării a 25 de ani de la
lansarea Partenariatului strategic dintre
România şi Statele Unite al Americii.



3. Activitatea în parlament

3.1. Propuneri legislative inţiate

De la începutul mandatului de senator am votat sau
am fost semnatar la proiecte de lege, dintre care unele,
precum cea privind transparentizarea administraţiei
publice locale, sunt iniţiative legislative proprii.



Iniţiativă legislativă proprie privind organizarea unor
şedințe de dezbateri publice obligatorii pentru cele mai
importante hotărâri ale autorităților locale

Am depus, împreună cu colegul meu Andrei Postică, o inițiativă legislativă
prin care autoritățile locale vor fi obligate să pună în ședințe de dezbatere
publică toate proiectele de acte normative din 5 domenii de importanță
majoră pentru comunitate: strategii, adoptarea bugetului, rectificările
bugetare, impozite și taxe locale, organizarea și funcționarea serviciilor
publice.

Inițiativa legislativă vine în urma unei serii de întâlniri cu secretari generali
din primării, consilieri locali, consilieri județeni, viceprimari sau primari.

3.2. Principalele proiecte de lege pe care le-
am iniţiat sau le-am susţinut



Legea 25/2022 privind crearea cadrului legal pentru protejarea

mediului marin împotriva efectelor deversărilor ilegale de

deșeuri provenite de la navele care folosesc porturile

românești

Iniţiativa a fost dezbătută şi votată în Comisia pentru Comunicații şi

Tehnologia Informaţiei din Senat. Legea contribuie la îmbunătățirea

procesului de predare-primire controlată în instalațiile portuare de preluare

a deșeurilor provenite de la nave şi ar trebui să pună ordine în portul

Constanța.

Comandantul unei nave care face escală într-un port românesc, înainte de
a părăsi portul respectiv, trebuie să predea toate deșeurile transportate la
bord într-o instalație portuară de preluare. Fiecare administraţie portuară
trebuie să elaboreze şi să implementeze un plan corespunzător de preluare
şi gestionare a acestor deşeuri.



Legea 539/2021 privind colectarea timbrului
monumentelor istorice

În Lista monumentelor istorice din România figurează peste 30.000 de

obiective, însă statisticile sunt îngrijorătoare în ceea ce priveşte starea de

conservare a multora dintre acestea. Timbrul Monumentelor Istorice

reprezintă unul dintre puţinele instrumente naţionale de finanţare pentru

protejarea acestora.

Legea prevede alocarea a 3% din sumele colectate la bugetul de stat de la

operatorii economici care desfăşoară activităţi în domeniul jocurilor de

noroc către Ministerul Culturii, pentru Institutul Naţional al Patrimoniului,

în vederea finanţării lucrărilor de restaurare, conservare şi consolidare a

monumentelor istorice. Am susţinut proiectul în Comisia economică a

Senatului, iar votul a fost “pentru” în unanimitate.



Am votat, alături de colegii mei din USR, pentru legea care
reglementează asigurarea accesului persoanelor fizice la servicii de
internet în bandă largă, la punct fix.
Romania are nevoie de o reglementare în domeniul accesului la servicii
de internet, mai ales în contextul în care a fost promulgată legea USR
care oferă posibilitatea plăţii online a impozitelor şi taxelor pentru toţi
cetăţenii.
Propunerea legislative stabileste dreptul persoanelor fizice din
România de a li se asigura accesul la cel puţin un serviciu funcţional de
internet în bandă largă, prin intermediul unei conexiuni la punct fix.
Cel mai recent raport pentru Romania întocmit de Comisia Europeană,
arată un decalaj între zonele urbane şi cele rurale în ceea ce priveşte
acoperirea reţelelor de foarte mare capacitate la punct fix. Doar 39%
din zonele rurale din România sunt acoperite de aceste reţele.
Legea va reglementa această situaţie prin asigurarea accesului la
servicii de internet cu viteze ridicate de transfer a datelor care să
permită activități precum scoala online, telemedicina etc.



Legea 54/2022 privind calitatea aerului

Proiectul propune crearea unui Sistem Național pentru Calitatea Aerului,
pentru decizii incluzive, transparente și o monitorizare reală și eficientă a
calității aerului.

Legea prevede acces liber la datele din Rețeaua de Monitorizare a Calității
Aerului, reglementarea senzorilor și a sistemelor de senzori pentru
măsurători informative, transparentizarea datelor provenite de la poluatorii
industriali și transmiterea lor în timp real către public și către Garda de
Mediu.

De asemenea, reglementează poluanții precum hidrogen sulfurat,
formaldehida, negru de fum și amoniac.



Legea forțează statul să se adapteze vremurilor pe care le trăim, în

care plățile cu cardul, online, fac parte din viața noastră de zi cu zi.

Legea oferă acces tuturor cetăţenilor la beneficiile tehnologiilor

moderne prin introducerea rapida a mijloacelor de plata online a

impozitelor şi taxelor pe întreg teritoriul Romaniei.

Prin introducerea sistemelor online de plăţi se obţin beneficii

precum: reducerea cheltuielilor operaţionale, creşterea sumelor

colectate de la cetăţeni prin încasarea simplă, rapidă şi

sigură, disponibilitate 24 ore pe zi şi 7 zile pe săptămână

.

Legea care obligă instituţiile publice să ofere

posibilitatea de a plăti taxele şi impozitele online



Legea offshore care permite exploatarea gazelor din 
Marea Neagră

Legea asigură securitatea energetică a României prin faptul că statul
poate oricând să intervină şi să redirecţioneze gazele către piaţa
românească în caz de criză energetică, iar în cazul contractelor bilaterale
care se vor încheia Agenţia Naţională a Rezervelor Statului are drept de
preempţiune.

Din păcate, amendamentul USR referitor la directionarea către Pilonul 2
de pensii a banilor care revin statului român din exploatarea gazelor din
Marea Neagră nu a fost adoptat. Conform calculelor am fi putut ajunge
fiecare dintre noi să avem până la 30.000 euro pentru pensie pentru un
stagiu complet de cotizare.



Inițiativa legislativă prevede ca medicilor care lucrează în propriile

cabinete să li se recunoască experienţa profesională şi vechimea în

muncă, cu respectarea a 2 condiţii: să fi avut venituri nete de cel puţin

12 salarii minime brute şi să fi achitat contribuţiile datorate bugetului

asigurărilor sociale de stat.

Legea face dreptate zecilor de mii de medici de familie, specialişti sau

stomatologi.



Legea 268/2022 care incriminează faptele prin care copiii
cădeau victime vânzării, prin ocolirea procedurilor de adopţie

Fenomenul vânzării copiilor în Romania a luat amploare începând cu
anul 1990 şi până acum mii de minori au fost vânduți, fiind trataţi ca o
simplă marfă în scopul obţinerii de avantaje materiale.

Propunerea legislativă, inițiată de parlamentarii USR a remediat un vid
legislativ în această materie. Legea incriminează fapta părintelui sau a
reprezentantului legal al unui copil de a primi sau pretinde bani ori alte
foloase materiale, în scopul încredinţării copilului unor terţe persoane,
prin ocolirea procedurii de adopție.

Legea a fost votată unanim, de toţi senatorii prezenţi la şedinţă.



Riscul nutriţional este cel mai mare risc la adresa sănătăţii publice atât

în România, cât şi în Europa, iar alimentaţia necorespunzătoare

reprezintă cauza a numeroase boli.

Pentru a conştientiza şi ameliora riscul nutritional, este nevoie de o

îmbunătăţire a accesului la informaţii despre conţinutul produselor

alimentare şi impactul lor asupra sănătăţii.

România are nevoie de un nou sistem de etichetare nutriţională, vizual,

bazat pe o structură cromatică, uşor de interpretat, care să informeze

consumatorul indifferent de nivelul de educaţie al acestuia.

Sistemul a fost aplicat deja în mod voluntar în mai multe ţări europene,

iar studiile au arătat că o astfel de inscripţionare cromatică este

asociată cu alegeri alimentare mai sănătoase.

Legea a fost respinsă la vot în Senat, desi parlamentarii USR au votat

pentru.



Legea 336/2022 care prevede ca taxa pe viciu să ajungă 
direct la Ministerul Sănătăţii 

Cu o alocare de sub 6% din PIB, la jumătatea mediei UE, sistemul sanitar

românesc este subfinanţat, iar consecinţele acestui fapt sunt deosebit

de grave: unităţi medicale care funcţionează în clădiri vechi şi uneori

insalubre, autorizaţii de funcţionare temporare, dotare precară, personal

insuficient, materiale sanitare de proastă calitate.

În prezent taxa pe viciu nu ajunge la Ministerul Sănătăţii, ci la Ministerul

Finanţelor, de unde alocările pentru sănătate sunt în permanentă

concurenţă cu alte priorităţi bugetare, de multe ori doar populiste.

Legea 336/2022 propune ca această taxă să meargă direct la Minsiterul

Sănătăţii ca venituri prroprii cu indicarea obiectivelor de finanţare.

Grupul parlamentar USR a votat pentru această lege, însă proiectul a

fost respins la vot



Sunt membru în trei comisii din Senat şi sunt
vicepreşedintele Comisiei reunite pentru relaţia cu
UNESCO. În aceste 6 luni (ianuarie - iulie 2022) am luat
parte săptămânal, fie online, fie cu prezenţă fizică, la
dezbaterile din aceste comisii.

4.1. Comisia pentru cultură şi media

Cele mai importante activităţi derulate în cadrul comisiei sunt:

➢ Audierea lui Rudolf Dinu, candidatul propus pentru un nou mandat
de director al Accademia di Romania din Roma. Acesta a primit
avizul favorabil din partea membrilor celor două comisii
parlamentare

➢ Audierea celor 11 candidaţi pentru funcţiile de director şi director
adjunct pentru filialele Institutului Cultural Român din Viena,
Budapesta, Paris, Berlin, Istanbul, Bruxelles, Stockholm, Tel Aviv,
Beijing și Londra. Cu excepţia a 3-4 persoane care aveau CV-uri
foarte bune, celelalte nu aveau ce căuta acolo



➢ Numirea directorilor şi directorilor adjuncţi pentru filialele
Institutului Cultural Român din străinătate, cei mai mulți dintre ei
pe criterii politice

➢ Întâlnire cu vicepreşedinta Comisiei Europene pentru valori și
transparență, Vera Jurova, în cadrul reuniunii comune a Comisiilor
Juridică, de Cultură şi pentru Afaceri Europene ale Camerei
Deputaților și Senatului în cadrul căreia am discutat despre
mecanismul de cooperare și de verificare (MCV), despre statul de
drept și reformele din domeniul justiției, dar și despre răspunsul
comun la războiul purtat de Rusia împotriva Ucrainei, precum și
despre libertatea mass-mediei și combaterea dezinformării



Principalele dezbateri din comisie au fost cu privire la: 

➢ Legea 532 referitoare la tehnologia 5G

➢ proiectul de lege privind măsuri pentru consolidarea capacității
instituționale și administrative a Ministerului Cercetării, Inovării și
Digitalizării și a Autorității pentru digitalizarea României necesare
implementării componentei C7-Transformarea Digitală din Planul
Național de Redresare și Reziliență



➢ proiectul de lege pentru aprobarea Ordonanței de urgență a
Guvernului privind unele măsuri bugetare destinate organizării și
desfășurării celei de-a 21-a ediții a Conferinței Plenipotențiarilor
Uniunii Internaționale a Telecomunicațiilor la București, în perioada
26 septembrie -14 octombrie 2022

➢ propunerea legislativă privind aprobarea procedurii de pregătire
pentru reutilizare a deșeurilor de echipamente electrice și
electronice, a cerințelor tehnice privind pregătirea pentru reutilizare
și a cerințelor de raportare și monitorizare a echipamentelor electrice
și electronice reutilizate

➢ proiectul privind etichetarea nutrițională voluntară Nutri-Score



Sunt membru în Comisia de sănătate din februarie 2022.

În ultimele luni am dezbătut mai multe proiecte de lege din acest
domeniu:

➢ proiectul privind acordarea de sprijin și asistență umanitară de
către statul român cetățenilor străini sau apatrizilor aflați în situații
deosebite proveniți din zona conflictului armat din Ucraina

➢ propunerea legislativă privind etichetarea nutrițională voluntară
Nutri-Score

➢ propunerea legislativă pentru completarea Legii drepturilor
pacientului

➢ proiectul de lege pentru modificarea Legii nr.56/1997 pentru
aplicarea prevederilor Convenției privind interzicerea dezvoltării,
producerii, stocării și folosirii armelor chimice și distrugerea
acestora



Sunt vicepreşedinte al Comisiei permanente comune a Camerei
Deputaţilor şi Senatului pentru relaţia cu UNESCO.

Cele mai importante aspecte abordate în cadrul şedinţelor de lucru din
ultimele 6 luni au fost:

➢ organizarea Conferinței Plenipotențiarilor din octombrie 2022

➢ situaţia Ansamblului Rupestru de la Murfatlar

➢ Calendarul activităţilor pentru următoarea perioadă



5. Declaraţii politice

5.1. Unde vom ajunge cu construcțiile în ariile protejate,
precum cea de la Corbu, județul Constanța?

https://youtu.be/4SxcciTazhI

 Plaja virgină de la Corbu este distrusă cu pseudo-sate pescărești
construite din beton
 Sute de apartamente din beton se construiesc la Corbu, pe plaja sălbatică
din interiorul Rezervației Biosferei Delta Dunării. Această construcţie,
denumită oficial Sat Pescăresc, este de fapt un anasamblu rezidenţial
grandios.
 Am adus în atenţia colegilor mei senatori această situaţie printr-o
declaraţie politică pe care am susţinut-o în plenul Senatului şi am subliniat
faptul că acesta ar trebui să devină un caz naţional, o nouă Roşia Montană.
 Cum a fost posibil ca un teren aflat pe o rezervație naturală să devină
teren privat pentru niște construcții monstruoase, ce nu-și aveau locul sub
nicio formă acolo?
 Cum Primăria Corbu, Administrația Rezervației Biosferei Delta Dunării,
Inspectoratul de Stat în Construcții şi Agenția de Mediu au dat avize și
autorizații pe bandă rulantă pentru a gira oficial acest proiect monstruos?
 Cum este posibill ca politicienii care s-au perindat prin funcții publice de-
a lungul timpului să nu fi luat absolut nicio atitudine împotriva acestei
abominabile construcții?
 Noi, cei de la USR, vom face absolut totul pentru a împiedica această
construcție şi masacrarea ultimelor arii naturale protejate şi ar fi bine ca şi
politicienii de la PSD şi PNL să se alăture acestui demers deoarece distrugerea
mediului ne afectează pe toţi în egală măsură

https://youtu.be/4SxcciTazhI


5.2. Ministrul Alexandru Rafila - un politruc de duzină

https://youtu.be/Zovtiaa6k2U

 Ministrul Sănătății, Alexandru Rafila, este un politruc de duzină, care a

văzut în pandemia de COVID-19 doar o oportunitate politică.

 Am susținut o declarație politică în plenul Senatului cu privire la rolul lui

Alexandru Rafila în gestionarea pandemiei și activitatea lui ca ministru al

Sănătății.

 Când PSD era la guvernare, Alexandru Rafila era văzut ca un specialist care

avea un cuvânt greu de spus în gestionarea pandemiei de COVID-19, însă nu a

făcut decât să dea răspunsuri evazive, iar din momentul în care a devenit

minsitrul Sănătății a întreprins zero acțiuni în acest sens.

 Ce a făcut Alexndru Rafila de când este ministru? Afirmații de un cinism

greu de egalat, de genul “am trecut cu bine acest val și avem un număr stabil

de pacienți la ATI, în jur de 1.100”, același număr de bolnavi despre care, pe

vremea miniștrilor USR, spunea că este “de groază”, a recunoscut că sunt bani

prin PNRR, negociat de miniștri USR, pentru construirea a 25 de spitale. Tot

ce trebuie să facă guvernul este să înființeze Agenția pentru Investiții în

Sănătate, ANDIS, care trebuie să înlocuiască două Direcții din cadrul

Ministerului Sănătății. Rafila refuză însă să facă funcțională agenția pentru că

în PNRR este prevăzut concurs de selecție pentru manageri, ceea ce ar pune

în pericol funcțiile de conducere din cele două direcții ale ministerului. Din

acest motiv, ministrul Alexandru Rafila dorește trecerea ANDIS de la

Ministerul Sănătății la Secretarul General al Guvernului. Acest lucru ar putea

să ne coste neconstruirea celor 25 de spitale. A făcut vizite la spitale de

dragul de a se plimba prin țară, iar la Spitalul de Boli Infecțioase Constanța,

distrus de un incendiu, a făcut doar o vizită de curtoazie. În loc să ofere

sprijin pentru a se relua activitatea, și-a bifat doar o vizită electorală sau de

imagine.

https://youtu.be/Zovtiaa6k2U


5.3 Cinci ani de la acceptarea Mărțișorului în Patrimoniul mondial 
UNESCO

https://youtu.be/szYruv35utI

 Am susținut o declarație politică în plenul Senatului și am subliniat

faptul că, în ciuda vremurilor tulburi pe care le trăim, tradițiile și

obiceiurile românești trebuie duse mai departe.

 Dosarul ”Mărțișorului” a reunit România și alte trei țări: Republica

Moldova, Macedonia și Bulgaria, ca o demonstrație a faptului că spațiul

Est -European este unit prin tradiții și practici similare, care îmbogățesc

patrimoniul imaterial al omenirii.

 Includerea mărțișorului în patrimoniul cultural al lumii reprezintă o

recunoaștere a valorii de simbol a unei tradiții care vine încă din

antichitate și care s-a păstrat până astăzi.

 De 5 ani mărțișorul nu mai este doar un simbol al românilor și al

câtorva popoare din Balcani, este un simbol universal, un simbol ce

poartă sigla UNESCO.

https://youtu.be/szYruv35utI


5.4. Ce facem cu castelul regal din Mamaia

https://youtu.be/sYsKCmd_yAM

 După aproape 20 de ani, Palatul Regal din Mamaia a revenit în

proprietatea statului român, însă această veste foarte bună ridică o

întrebare la fel de importantă: ce facem mai departe cu Palatul Regal

pentru a-l reîntoarce la gloria de altădată?

 Am susţinut o declaraţie politică în plenul Senatului şi am subliniat

faptul că avem datoria de a face tot ce ne stă în putință pentru a repara

ticăloșiile trecute. Revenirea Palatului Regal în patrimoniul statului ne dă

oportunitatea de a repara și a reda strălucirea de altă dată a acestuia, de

a rescrie pagini din istorie șterse, arse sau mâzgălite de niște inculți

ticăloși, care au administrat Constanța.

https://youtu.be/sYsKCmd_yAM


5.5 Supliciile prin care a trecut Muzeul de Artă Românească 
Modernă din comuna Topalu, județul Constanța

https://youtu.be/u43_q7LbEGE

 Muzeul de Artă Românească Modernà „Dinu şi Sevasta Vintilă", din

comuna Topalu, judeţul Constanţa este un muzeu cu profil de artă

românească modernã, construit prin generoasa donaţie a 228 de lucrări

a doctorului Gheorghe Vintilă. Este considerat unul dintre cele mai mari

şi reprezentative muzee comunale din ţară.

 Am susţinut o delcaraţie politică în plenul Senatului în care am adus

în atenţia colegilor mei supliciile prin care a trecut acest muzeu.

 După decesul donatorului, în anul 1978, Muzeul de Artă Constanţa a

iniţiat demersuri pentu transferarea din patrimoniul comunei Topalu a

colecţiei ce a făcut obiectul donaţiei, prin preluarea treptată a lucrărilor

şi substituirea lor cu altele, mai puţin valoroase, din patrimoniul acestui

muzeu. Unii s-au gândit însă să revendice moştenirea asupra lucrărilor

inestimabile din muzeu. Începând cu anul 2008 au fost aproape 15 ani

de procese interminabile.

 Revendicatorii au târât Muzeul de Artă Constanţa, tutore al muzeului

de la Topalu, în procese, însă acuzele lansate au fost demontate pas cu

pas. Au existat expertize care au arătat că operele de artă sunt şi au fost

permanent în siguranţă, bine întrţinute, într-o clădire special amenajată

ca muzeu.

 În sfârşit, după atâţia ani de incertitudini, colecţia Muzeului Topalu va

rămâne în proprietatea Muzeului de Artă Constanţa. Oamenii implicaţi în

susţinerea colecţiei, de-a lungul timpului şi mai ales în ultima vreme,

merită toate felicitările.

https://youtu.be/u43_q7LbEGE


5.6. Fortificaţiile din jurul Bucureştiului uitate de autorităţi

https://youtu.be/0lmV4niIy1A

 În vederea protejării capitalei în caz de nevoi, Carol I a comisionat la

finalul secolului al XIX-lea construcţia unui sistem defensiv, format din 18

forturi şi 18 redute-baterii intermediare de jur împrejurul Bucureştiului.

 Acest sistem defensiv, cunoscut sub numele „Cetatea Bucureştiului”,

este o remarcabilă operă de arhitectură militară care, ulterior dezarmării

a trecut prin mai mute etape, de la părăsire la transformare în

penitenciare politice şi lagăre.

 În prezent „Cetatea Bucureşti” nu este protejată decât parţial, iar

Ministerul Culturii, responsabil de protejarea moştenirii culturale a ţării

noastre, a nglijat constant nevoia de conservare şi valorificare a acestui

sistem de fortificaţii.

 Protejate prin statutul de monument istoric, aceste forturi şi baterii

ar putea fi restaurate cu fonduri naţionale şi europene. De asemenea,

este posibil ca acest sistem de apărare, fie prin arhitectura lui, fie prin

evenimentele istorice asociate să facă obiectul unei înscrieri în

patrimoniul UNESCO.

https://youtu.be/0lmV4niIy1A


https://youtu.be/SwCOqQwkAuk

Am votat, la fel ca și colegii mei senatori USR, împotriva L57/2022

pentru amenajarea, omologarea şi întreţinerea traseelor turistice din

România

Vin din Constanța, județ cu o mare amprentă turistică, spunând că

tema, ideea în sine este bună, dar este inaplicabilă.

Traseele turistice sunt realizate acum de UAT-uri, prin intermediul unor

organisme precum Salvamont, de exemplu. Prezenta inițiativă dă

posibilitatea unor persoane juridice să propună trasee turistice și mută

la nivel de comisie mixtă, minister + UAT, decizia privind ”construirea”

lor. Din punct de vedere tehnic, inițiativa încalcă separarea puterilor în

stat, traseele fiind reglementate prin HG, actualizarea actului normativ

fiind în sarcina Guvernului.

https://youtu.be/SwCOqQwkAuk


https://youtu.be/SxTxG5Yb4YE

La mai bine de 6 luni de la incendiul de la Spitalul de Boli Infecţioase

Constanţa, unitatea medicală nu a fost încă redeschisă şi nu se ştie ce

se întâmplă cu medicii cărora le-au expirat detaşările.

Am adresat o interpelare ministrului Sănătăţii, Alexandru Rafila, în

plenul Senatului, pe tema personalului medical, pe care l-am întrebat:

Ce demersuri întreprinde pentru a rezolva situaţia angajaţilor de la

Spitalul de Boli Infecţioase Constanţa, care, în timpul panemiei de

COVID, au lucrat în condiţii grele până epuizare?

Cum se va implica în procesul de redeschidere a spitalului, de o

importanţă vitală pentru constănţeni şi nu numai?

https://youtu.be/SxTxG5Yb4YE


https://youtu.be/DH8541tcVp8

Legea vine în completarea celor care reglementează accesul la

serviciile medicale, precum initiațivele USR adoptate până acum

privind caravanele mobile și asistența medicală mobilă.

Fiind și membru în Comisia de Sănătate din Senat, am avut o

intervenţie în plenul Senatului cu privire la acestă lege, după ce, în

cadrul comisiei, am dezbătut amendamentele de la Colegiul Medicilor.

Proiectul de lege prevede toate cabinetele de medicină de familie să

poată deschide cel mult doua puncte secundare de lucru în alte unităţi

adminsitrativ-teritoriale, daca solicitantul asigură un program

fracţionat de minimum 10 ore pe săpămână.

Autorităţile adminsitraţiei public locale pot acorda facilităţi şi

stimulente aferente înfiinţării şi funcţionării punctului secundar de

lucru, în conformitate cu dispoziţiile legale în vigoare.

Necesarul de asistenţă medicală primară, mai ales în mediul rural, este

mare şi se impune adaptarea legislaţiei la nevoile curente ale

comunităţilor locale.

https://youtu.be/DH8541tcVp8


https://youtu.be/tCZsJzffTf4

Romania are nevoie de o reglementare în domeniul accesului la servicii

de internet, mai ales în contextul în care a fost promulgată legea USR

care oferă posibilitatea plăţii online a impozitelor şi taxelor pentru toţi

cetăţenii.

Propunerea legislative stabileste dreptul persoanelor fizice din

România de a li se asigura accesul la cel puţin un serviciu funcţional de

internet în bandă largă, prin intermediul unei conexiuni la punct fix.

Cel mai recent raport pentru Romania întocmit de Comisia Europeană,

arată un decalaj între zonele urbane şi cele rurale în ceea ce priveşte

acoperirea reţelelor de foarte mare capacitate la punct fix. Doar 39%

din zonele rurale din România sunt acoperite de aceste reţele.

Legea votată săptămâna aceasta în Senat va reglementa această

situaţie prin asigurarea accesului la servicii de internet cu viteze

ridicate de transfer a datelor care să permită activități precum scoala

online, telemedicina etc.

https://youtu.be/tCZsJzffTf4


https://youtu.be/LYh_ilu86is

Am votat cu abţinere această lege, alături de colegii mei din grupul

senatorial USR, pentru că acordă sporuri salariale pentru personalul de

conducere al DSP-urilor şi nu pentru cei care au contact direct cu

pacienţii COVID.

Actul normati prevede sporuri pentru cei din conducerea Direcţiilor de

Sănătate Publică, în timp ce personalul din linia întâi din secţiile COVID

a fost uitat.

Este vorba despre cei care au interacţionat direct cu pacienţii. Ei ar

trebui să primească sporurile de risc epidemiologic şi nu şefii

instituţiilor.

https://youtu.be/LYh_ilu86is


https://youtu.be/XzTxTXGWDsY

Se face astfel dreptate zecilor de mii de medici de familie, specialişti

sau stomatologi.

Inițiativa legislativă a colegei mele Oana Țoiu, prevede ca medicilor

care lucrează în propriile cabinete să li se recunoască experienţa

profesională şi vechimea în muncă, cu respectarea a 2 condiţii: să fi

avut venituri nete de cel puţin 12 salarii minime brute şi să fi achitat

contribuţiile datorate bugetului asigurărilor sociale de stat.

https://youtu.be/XzTxTXGWDsY
https://www.facebook.com/OanaToiuUSRPLUS?__tn__=-%5dK-R


https://youtu.be/21R0D8bcfgY

Cu o alocare de sub 6% din PIB, la jumătatea mediei UE, sistemul

sanitar românesc este subfinanţat, iar consecinţele acestui fapt sunt

deosebit de grave: unităţi medicale care funcţionează în clădiri vechi şi

uneori insalubre, autorizaţii de funcţionare temporare, dotare precară,

personal insuficient, materiale sanitare de proastă calitate.

În prezent taxa pe viciu nu ajunge la Ministerul Sănătăţii, ci la

Ministerul Finanţelor, de unde alocările pentru sănătate sunt în

permanentă concurenţă cu alte priorităţi bugetare, de multe ori doar

populiste.

Legea 336/2022 propune ca această taxă să meargă direct la Minsiterul

Sănătăţii ca venituri proprii cu indicarea obiectivelor de

finanţare: finanțarea programelor naţionale şi a subprogramelor de

sănătate precum şi a acţiunilor prioritare prin transferuri către Fondul

Național Unic de Sănătate şi transferuri de capital în vederea

achiziţionării de echipamente şi aparatură medicală pentru dotarea

spitalelor sau reabilitarea infrastructurii unor spitale prin efectuarea

lucrărilor de reparaţii capitale.

Grupul parlamentar USR a votat pentru această lege, însă proiectul a

fost respins la vot.

https://youtu.be/21R0D8bcfgY


https://youtu.be/CZisoYGTivw

Înfiinţarea ANDIS, iniţiată de foştii miniştri USR, Vlad

Voiculescu şi Ioana Mihăilă, garantează construirea a 3 spitale

regionale cu fonduri de la Uniunea Europeană, prevăzute în

PNRR.

România are nevoie de o infrastructură de sănătate nouă,

modernă, care să ţină seama de progresele tehnologice şi să

asigure accesul persoanelor la servicii medicale specializate, de

calitate.

În prezent sectorul sanitar se bazează pe o infrastructură

concepută şi realizată în urmă cu 50-60 de ani, clădirile

spitalelor sunt, în cele mai multe cazuri inadecvate şi

neadaptate din punct de vedere tehnic.

Având în vedere importanţa infrastructurii de sănătate, este

necesară înfiinţarea ANDIS, un organism care are rolul de a

iplementa proiectele de investiţii în acest domeniu.

https://youtu.be/CZisoYGTivw


https://youtu.be/sUuVn8ygK8c

Am avut o intervenţie în plenul Senatului cu privire la iniţiativa pe care

am depus-o împreună colegul meu Andrei Postică privind organizarea

de dezbateri publice penru cele mai importante hotărâri ale

autorităților locale

Proiectul prevede ca autoritățile locale să fie obligate să pună în

ședințe de dezbatere publică toate proiectele de acte normative din 5

domenii de importanță majoră pentru comunitate: strategii,

adoptarea bugetului, rectificările bugetare, impozite și taxe locale şi

organizarea și funcționarea serviciilor publice.

În acest moment legislația prevede obligativitatea consultării publice

pentru actele normative importante din administrațiile publice locale,

doar dacă această consultare este solicitată, în scris, de asociații legal

constituite sau de alte autorități publice.

Coaliţia sărăciei a votat împotriva legii.

https://youtu.be/sUuVn8ygK8c


7. Activitatea în circumscripţie

 Sunt senator de Constanța şi problemele constănţenilor reprezintă o

prioritate pentru mine. Încerc permanent să le soluţionez sau să atrag

atenția asupra acestora prin intervenții în Parlament sau prin sesizări

adresate autorităţilor competente.

 În ultimele 6 luni am sesizat Apele Române privind igienizarea zonei

derea din localitatea Techirghiol şi am solicitat informaţii de la ENEL

privind branșarea la energie electrică a cartierului Tomis Plus. De

asemenea, am adresat o interpelare către directorul executiv al Direcției

de fonduri europene din cadrul Primăriei Constanța privind situația

proiectelor locale prin PNDL şi o solicitare către Ministerul Culturii

privind raportul de activitate al TNOB Constanța. În plus am trimis o

adresă către Primăria Corbu privind PUZ-urile din zona costieră şi alte

două adrese către Administrația Bazinală Dobrogea Litoral, respectiv

Inspectoratul Județean de Construcții privind situația construcției

cherhanalei Ovidiu.



 Deşi cea mai mare parte a muncii de senator este în Parlament, ţin

permanent legătura şi cu autorităţile locale. Am avut numeroase întâlniri

cu vicepreşedintele CJC Constanţa, Petre Enciu în carul cărora am

abordat subiecte precum căldura în cadrul școlii din Râmnicu de Jos sau

proiectele CJC, am avut o întrevedere cu viceprimarul Florin Cocargeanu

privind situaţia teatrului Fantasio şi, după declanşarea conflictului militar

din Ucraina, am purtat discuţii cu prefectul privind privind spațiile de

cazare pentru refugiații ucrainieni. De asemenea, am avut o întâlnire cu

reprezentaţii Asociaţiei ADAPTO pentru persoanele cu dizabilități, dar şi

o întrevedere cu cei din comunitatea aromânilor. În plus, am discutat cu

locuitorii din Palazu Mare cu privire la situaţia PUZ-ului din zonă.



 În ultimele 6 luni am efectuat şi numeroase vizite în teritoriu. În luna

ianuarie am fost la Spitalul Municipal de Boli Infecţioase Constanţa

pentru a vedea care este sitaţia acestuia în urma incendiului de anul

trecut şi am mers la sediul Insepectoratului Şcolar Judeţean unde am

purtat discuţii despre şcoala nr. 14.

 De asemenea, am mers de mai mule ori pe plaja Corbu unde se ridică

un ansamblul rezidenţial pe o arie protejată iar, după începerea

războiului din Ucraina, m-am deplasat de câteva ori la vama Isaccea

pentru a-i ajuta pe refugiaţii ucraineni şi am fost la Pavilionul

Expoziţional unde am participat la acţiunea de organizare a pachetelor

pentru refugiaţi.

 Tot în ultimele 6 luni am mai efectuate vizite la Agigea, penru a

verifica situaţia plajei din zonă, la Palatul Regal din Mamaia, care a

revenit în patrimoniul statului român, dar şi la secţia de Neurochirurgie a

Spitalului Judeţean Constanţa. În plus am mers în teritoriu la

Ghindărești, Hârșova, Năvodari și Cumpăna , şi am efectuat o vizită

oficială, în luna iunie, la Castelul Peleș



 Tot la Constanţa am organizat o dezbatere privind Codul

Patrimoniului în luna februarie şi o dezbatere privind situaţia de pe plaja

Corbu cu reprezentanţii Apelor Române.

 În această perioadă am participat la 3 conferinţe de presă organizate

de USR şi am avut numeroase discuţii pe marginea iniţiativelor

legislative proprii.



 De asemenea, în aceste ultime 6 luni, am continuat seria stagiilor de

practică pentru studenţi la Cabinetul Parlamentar

 De la Universitatea Bucureşti, 12 studenți ai Facultății de Litere,

secția Comunicare și Relații Publice, au desfăşurat orele de practică şi au

contribuit la îmbunătățirea comunicării în cadrul cabinetului.

 De la SNSPA, o studentă de la secția Relații Internaționale și Studii

Europene, București s-a familiarizat cu activitatea din Senat, a analizat

inițiativele legislative aflate în circuit și a participat la ședințele de plen și

la lucrările din comisiile parlamentare.

 De la Universitatea Babeş-Bolyai Cluj-Napoca, la al treilea stagiu de

practică pentru ştiinţe politice au fost 6 studenți masteranzi ai Facultății

de Științe Politice, Administrative și ale Comunicării. Aceştia au analizat

inițiative legislative aflate în circuit, au venit cu propuneri de noi

inițiative, au organizat dezbateri și au participat la o ședință de plen.

 Voi susţine în continuare astfel de activităţi în cadrul cabinetului

parlamentar pentru a-i ajuta pe tineri să aplice în practică noţiunile pe

care le învaţă la cursuri.



8.1. Apariţii TV

https://fb.watch/ekaeYCQoNt/ - 20 ianuarie, Kapital TV

https://fb.watch/ekaaeDF-Tw/ - 27 ianuarie 2022, Litoral TV

https://fb.watch/eka5ekogee/ - 11 februarie 2022, Antena 3 

Constanţa

https://fb.watch/ek9g7MfWn6/ - 23 februarie 2022, Antena 1

https://fb.watch/ekaeYCQoNt/
https://fb.watch/ekaaeDF-Tw/
https://fb.watch/eka5ekogee/
https://fb.watch/ek9g7MfWn6/


https://fb.watch/ek9SEUY1tD/ - 1 aprilie 2022, TomisTV

Realitatea în Politică - YouTube – 1 martie 2022, Kapital TV

Parlamentul României - ediţia din 2 iunie (@TVR1) - YouTube –

2 iunie 2022, TVR 1

https://fb.watch/ek9tjxX8f5/ - 9 iunie 2022, Antena 3 

Constanţa

https://fb.watch/ek9SEUY1tD/
https://www.youtube.com/watch?v=8muK-1LUZkI
https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=uW8n84UK47Q&list=PLxO8-C91Lp93jPQ7rG-jraFbvnRZqhisO&index=5&fbclid=IwAR1xgJmjcy_jBpPdZK1k1zu9yCbnFW_yhMW5wl2-R0QMPgAGf2kBZV4PtTo
https://fb.watch/ek9tjxX8f5/


8.2. Articole în presă

ZIUA LIVE. „Am mers la Spitalul de Boli Infecțioase unde am

găsit o stare de spirit debusolantă, o apatie din perspectiva

lucrărilor care se întreprind” (ziuaconstanta.ro) – 12 ianuarie

2022, Ziua de Constanţa

3% din sumele colectate de stat de pe urma jocurilor de noroc,

redirecționate pentru monumentele istorice | Ordinea.ro – 25

ianuarie 2022, Ordinea.ro

Parlamentarii Puterii nu vor ca Poliția să aplice amenzi și pe

baza înregistrărilor video de la camerele de bord ale mașinilor

| Ordinea.ro – 26 ianuarie 2022, Ordinea.ro

Mesajul senatorului Remus Negoi cu ocazia Zilei internaționale

de comemorare a victimelor Holocaustului | Ordinea.ro – 27

ianuarie 2022, Ordinea.ro

https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/interviu/ziua-live-am-mers-la-spitalul-de-boli-infectioase-unde-am-gasit-o-stare-de-spirit-debusolanta-o-apatie-din-perspectiva-lucrarilor-care-se-intreprind-769940.html
https://www.ordinea.ro/3-din-sumele-colectate-de-stat-de-pe-urma-jocurilor-de-noroc-redirectionate-pentru-monumentele-istorice/
https://www.ordinea.ro/parlamentarii-puterii-nu-vor-ca-politia-sa-aplice-amenzi-si-pe-baza-inregistrarilor-video-de-la-camerele-de-bord-ale-masinilor/
https://www.ordinea.ro/mesajul-senatorului-remus-negoi-cu-ocazia-zilei-internationale-de-comemorare-a-victimelor-holocaustului/


(VIDEO) Sat pescăresc din betoane pe plaja de la Corbu! Negoi

(USR): „Cum a fost posibil să apară astfel de construcții?“ |

Ordinea.ro – 6 februarie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi acuză: „PSD și PNL doresc în

continuare politizarea Autorității de Reglementare în

Comunicații“ | Ordinea.ro – 8 februarie 2022, Ordinea.ro

A fost stabilit programul Comisiei UNESCO. Senatorul Negoi:

„Promovarea iei românești, unul dintre principalele obiective“

| Ordinea.ro – 12 februarie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi, invitaţie la o dezbatere privind Cod

(cugetliber.ro) – 16 februarie 2022, Cuget Liber

Dezbatere publică pe tema Codului Patrimoniului la Constanța

(ziuaconstanta.ro) – 17 februarie 2022, Ziua de Constanţa

(VIDEO) Codul Patrimoniului, în dezbatere publică la Constanța.

Senatorul Remus Negoi: „Suntem obligați să avem grijă de

istorie“ | Ordinea.ro – 17 februarie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/video-sat-pescaresc-din-betoane-pe-plaja-de-la-corbu-negoi-usr-cum-a-fost-posibil-sa-apara-astfel-de-constructii/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-acuza-psd-si-pnl-doresc-in-continuare-politizarea-autoritatii-de-reglementare-in-comunicatii/
https://www.ordinea.ro/a-fost-stabilit-programul-comisiei-unesco-senatorul-negoi-promovarea-iei-romanesti-unul-dintre-principalele-obiective/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-remus-negoi-invitatie-la-o-dezbatere-privind-codul-patrimoniului-449699
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/politic/dezbatere-publica-pe-tema-codului-patrimoniului-la-constanta-773820.html
https://www.ordinea.ro/video-codul-patrimoniului-in-dezbatere-publica-la-constanta-senatorul-remus-negoi-suntem-obligati-sa-avem-grija-de-istorie/


Autor - Remus Eugen Negoi | Digi24 – 18 februarie 2022,

Digi24

STOP WASTE! • STOP the illegal dumping of waste from ships!

– 18 februarie 2022, Stop Waste

(VIDEO) Senatorul Remus Negoi: „Construcțiile monstruoase

de plaja de la Corbu, un caz naţional, o nouă Roşia Montană“ |

Ordinea.ro – 19 februarie 2022, Ordinea.ro

Propunere USR: arderea deșeurilor trebuie să devină

infracțiune. Ministerul Mediului se opune | Ordinea.ro – 21

februarie 2022, Ordinea.ro

Proiect propus de senatorul Remus Negoi: „Filmele despre

propaganda comunistă trebuie marcate corespunzător“ |

Ordinea.ro – 21 februarie 2022, Ordinea.ro

USR-PLUS, împotriva distrugerii ultimei plaje sălbatice di

(cugetliber.ro) – 21 februarie 2022, Cuget Liber

https://www.digi24.ro/autor/eugen-negoi
https://www.stopwaste.ro/en/articol/stop-the-illegal-dumping-of-waste-from-ships
https://www.ordinea.ro/video-senatorul-remus-negoi-constructiile-monstruoase-de-plaja-de-la-corbu-un-caz-national-o-noua-rosia-montana/
https://www.ordinea.ro/propunere-usr-arderea-deseurilor-trebuie-sa-devina-infractiune-ministerul-mediului-se-opune/
https://www.ordinea.ro/proiect-propus-de-senatorul-remus-negoi-filmele-despre-propaganda-comunista-trebuie-marcata-corespunzator/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-usr-plus-impotriva-distrugerii-ultimei-plaje-salbatice-din-romania-vom-face-totul-pentru-a-impiedica-masacrarea-449961


Prefectura va ataca in instanță proiectul imobiliar de pe plaja

de la Corbu. Stelian Ion îl interpelează pe premierul Nicolae

Ciucă | Ordinea.ro – 23 februarie 2022, Ordinea.ro

LIVE TEXT: USR Constanța, în sediu nou. Ce proiecte noi au

parlamentarii (GALERIE FOTO) (ziuaconstanta.ro) – 24 februarie

2022, Ziua de Constanţa

USR-PLUS Constanţa se implică în dezastrul de pe plaja Co

(cugetliber.ro) – 25 februarie 2022, Cuget Liber

Expoziție de mărțișoare la Palatul Parlamentului, la 5 ani de

când simbolul a intrat în patrimoniul imaterial al UNESCO |

Ordinea.ro – 1 martie 2022, Ordinea.ro

Codul Comunicațiilor, votat de urgență în Senat. Negoi (USR)

spune că proiectul este controversat | Ordinea.ro – 2 martie

2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Senatorul Remus Negoi îl critică dur pe Alexandru

Rafila: „Un politruc de duzină care a văzut din pandemie doar o

oportunitate politică“ | Ordinea.ro – 2 martie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/prefectura-va-ataca-in-instanta-proiectul-imobiliar-de-pe-plaja-de-la-corbu-stelian-ion-il-interpeleaza-pe-premierul-nicolae-ciuca/
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/eveniment/live-text-usr-constanta-in-sediu-nou-ce-proiecte-noi-au-parlamentarii-galerie-foto-774712.html
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-usr-plus-constanta-se-implica-in-dezastrul-de-pe-plaja-corbu-trebuie-sa-oprim-constructiile-450358
https://www.ordinea.ro/expozitie-de-martisoare-la-palatul-parlamentului-la-5-ani-de-cand-simbolul-a-intrat-in-patrimoniul-imaterial-al-unesco/
https://www.ordinea.ro/codul-comunicatiilor-votat-de-urgenta-in-senat-negoi-usr-spune-ca-proiectul-este-controversat/
https://www.ordinea.ro/video-senatorul-remus-negoi-il-critica-dur-pe-alexandru-rafila-un-politruc-de-duzina-care-a-vazut-din-pandemie-doar-o-oportunitate-politica/


Senatorul Remus Negoi acuză: „PSD, PNL, AUR și UDMR nu vor

drumuri mai sigure în România“ | Ordinea.ro - 3 martie 2022,

Ordinea.ro

USR Constanţa: "Taxele de pod trebuie suspendate urgent"

(cugetliber.ro) – 4 martie 2022, Cuget Liber

6 martie 1945 – ziua în care a început comunizarea României.

Senatorul Negoi: „Îi omagiem pe toți deținuții anticomuniști“ |

Ordinea.ro – 9 martie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi cere desființarea institutului condus de

fostul președinte Emil Constantinescu | Ordinea.ro – 10 martie

2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi anunță că lucrările din zona plajei

sălbatice de la Corbu au fost SUSPENDATE | Ordinea.ro – 11

martie, Ordinea.ro

Plaja sălbatică de la Corbu a fost salvată: 24 de vile de lux vor fi

puse la pământ | Observatornews.ro – 11 martie 2022,

Observator

https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-acuza-psd-pnl-aur-si-udmr-nu-vor-drumuri-mai-sigure-in-romania/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-usr-constanta-taxele-de-pod-trebuie-suspendate-urgent-450962
https://www.ordinea.ro/6-martie-1945-ziua-in-care-a-inceput-comunizarea-romaniei-senatorul-negoi-ii-omagiem-pe-toti-detinutii-anticomunisti/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-cere-desfiintarea-institutului-condus-de-fostul-presedinte-emil-constantinescu/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-anunta-ca-lucrarile-din-zona-plajei-salbatice-de-la-corbu-au-fost-suspendate/
https://observatornews.ro/eveniment/plaja-salbatica-de-la-corbu-a-fost-salvata-24-de-vile-de-lux-vor-fi-puse-la-pamant-462483.html


Firma care ridică un ansamblu rezidenţial pe plaja Corbu,

(cugetliber.ro) – 12 martie 2022, Cuget Liber

Decizie definitivă a ICCJ. Au fost ANULATE actele de vânzare-

cumpărare a Castelului Regal din Mamaia | Ordinea.ro -16

martie 2022, Ordinea.ro

Remus Negoi: Castelul Regal a revenit în patrimoniul statului

român - Dezvaluiri.Ro – 17 martie 2022, Dezvăluiri.ro

USR Mangalia demarează o campanie de strângere de semnătu

(cugetliber.ro) – 22 martie 2022, Cuget Liber

Senatorul Negoi acuză: „Coaliția de guvernare politizează

reprezentanțele Institutului Cultural Român în străinătate“ |

Ordinea.ro – 27 martie 2022, Ordinea.ro

Săptămână plină la Senat pentru constănţeanul Remus N

(cugetliber.ro) – 27 martie 2022, Cuget Liber

https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-firma-care-ridica-un-ansamblu-rezidential-pe-plaja-corbu-amendata-si-obligata-sa-desfiinteze-lucrarile-451641
https://www.ordinea.ro/decizie-definitiva-a-iccj-au-fost-anulate-actele-de-vanzare-cumparare-a-castelului-regal-din-mamaia/
https://www.dezvaluiri.ro/remus-negoi-castelul-regal-a-revenit-in-patrimoniul-statului-roman/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-usr-mangalia-demareaza-o-campanie-de-strangere-de-semnaturi-pentru-salvarea-padurii-comorova-452423
https://www.ordinea.ro/senatorul-negoi-acuza-coalitia-de-guvernare-politizeaza-reprezentantele-institutului-cultural-roman-in-strainatate/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-saptamana-plina-la-senat-pentru-constanteanul-remus-negoi-452868


(VIDEO) Remus Negoi, în plenul Senatului: Ce facem cu Palatul

Regal din Mamaia? | Ordinea.ro – 31 martie 2022, Ordinea.ro

Proiectul de lege cu măsuri pentru reducerea poluării

atmosferice în orașe, adoptat la Senat | Ordinea.ro – 5 aprilie

2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Senatorul Remus Negoi, interpelare pentru Alexandru

Rafila pe tema Spitalului de Boli Infecțioase Constanța |

Ordinea.ro – 7 aprilie 2022, Ordinea.ro

Stelian Ion, deputat USR Constanța: „Rechinii imobiliari nu iau

pauză niciodată. Stăm cu ochii pe ei în permanență!

(ziuaconstanta.ro) - 8 aprilie 2022, Ziua de Constanţa

Senatorul Remus Negoi: „Situația cadrelor medicale de la

Spitalul de Boli Infecțioase, decisă în ultimul moment“ |

Ordinea.ro – 9 aprilie 2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Remus Negoi: Senatul a aprobat noi facilități pentru

medicii de familie | Ordinea.ro – 12 aprilie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/video-remus-negoi-in-plenul-senatului-ce-facem-cu-palatul-regal-din-mamaia/
https://www.ordinea.ro/proiectul-de-lege-cu-masuri-pentru-reducerea-poluarii-atmosferice-in-orase-adoptat-la-senat/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-interpelare-pentru-alexandru-rafila-pe-tema-spitalului-de-boli-infectioase-constanta/
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/politic/stelian-ion-deputat-usr-constanta-rechinii-imobiliari-nu-iau-pauza-niciodata-stam-cu-ochii-pe-ei-in-permanenta-779482.html
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-situatia-cadrelor-medicale-de-la-spitalul-de-boli-infectioase-decisa-in-ultimul-moment/
https://www.ordinea.ro/video-remus-negoi-senatul-a-aprobat-noi-facilitati-pentru-medicii-de-familie/


Proiect al senatorului Remus Negoi: Primăriile, OBLIGATE să

organizeze dezbateri publice pentru cele mai importante

hotărâri | Ordinea.ro – 13 aprilie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi acuză PSD că vrea să-l scape de dosar

penal pe șeful Autorității Electorale Permanente | Ordinea.ro –

20 aprilie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi: "Sunt necesare ședinţe de dezbateri

(cugetliber.ro) – 20 aprilie 2022, Cuget Liber

USR, noi acuzații la PSD şi PNL: Se întrec în modificări la Legea

audiovizualului, în Parlament, ca să îşi poată impune puterea în

cadrul CNA - Stiri pe surse - Cele mai noi stiri - 20 aprilie 2022,

Ştiripesurse.ro

Senatorul Remus Negoi: „PSD și PNL destabilizează CNA într-o

bătălie pentru funcții și putere“ | Ordinea.ro – 21 aprilie 2022,

Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/proiect-al-senatorului-remus-negoi-primariile-obligate-sa-organizeze-dezbateri-publice-pentru-cele-mai-importante-hotarari/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-acuza-psd-ca-vrea-sa-l-scape-de-dosar-penal-pe-seful-autoritatii-electorale-permanente/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-remus-negoi-sunt-necesare-sedinte-de-dezbateri-publice-obligatorii-pentru-hotararile-importante-ale-autoritatilor-locale-454570
https://www.stiripesurse.ro/usr-noi-acuzatii-la-psd-si-pnl-se-intrec-in-modificari-la-legea-audiovizualului-in-parlament-ca-sa-isi-poata-impune-puterea-in-cadrul-cna_2349305.html
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-psd-si-pnl-destabilizeaza-cna-intr-o-batalie-pentru-functii-si-putere/


Senatorul Remus Negoi: „Ministrul Finanțelor a dat vina pe

greaua moștenire pentru indicatorii macroeconomici

dezastruoși“ | Ordinea.ro – 27 aprilie 2022, Ordinea.ro

Răspunsul lui Grindeanu la interpelarea senatorului Negoi

despre autostrada A4 Sud: „O să se facă, se va realiza“ |

Ordinea.ro – 30 aprilie 2022, Ordinea.ro

Senatorul USR Remus Negoi, dezamăgit de alianţa de la guve

(cugetliber.ro) – 2 mai 2022, Cuget Liber

Senatorul Negoi, despre noile alegeri de judecători la CCR:

„Coaliția nenorocirilor a atacat din nou democrația“ |

Ordinea.ro – 3 mai 2022, Ordinea.ro

Proiect în Parlament. Senatorul Negoi: „Camera de Comerț

vrea să perceapă o „taxă de șmecher““ | Ordinea.ro – 4 mai

2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi: „USR a redepus proiectul de

eliminarea pensiilor speciale ale parlamentarilor“ | Ordinea.ro

– 6 mai 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-ministrul-finantelor-a-dat-vina-pe-greaua-mostenire-pentru-indicatorii-macroeconomici-dezastruosi/
https://www.ordinea.ro/raspunsul-lui-grindeanu-la-interpelarea-senatorului-negoi-despre-autostrada-a4-sud-o-sa-se-faca-se-va-realiza/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-usr-remus-negoi-dezamagit-de-alianta-de-la-guvernare-isi-bate-joc-de-persoanele-cu-dizabilitati-455277
https://www.ordinea.ro/senatorul-negoi-despre-noile-alegeri-de-judecatori-la-ccr-coalitia-nenorocirilor-a-atacat-din-nou-democratia/
https://www.ordinea.ro/proiect-in-parlament-senatorul-negoi-camera-de-comert-vrea-sa-perceapa-o-taxa-de-smecher/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-usr-a-redepus-proiectul-de-eliminarea-pensiilor-speciale-ale-parlamentarilor/


Activitatea PFA va fi recunoscută vechime în muncă. Senatorul

Negoi: „Legea repară o nedreptate“ | Ordinea.ro – 7 mai 2022,

Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi: „Plângăcioșii din Coaliția sărăciei au

respins legea care permitea stocarea energiei electrice“ |

Ordinea.ro – 9 mai 2022, Ordinea.ro

Reuniune a Comisiei parlamentare UNESCO. Senatorul Negoi:

„Contextul Covid-19 ne-a făcut să regândim strategii și politici“

| Ordinea.ro – 12 mai 2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Negoi acuză: Șefii DSP-urilor vor primi sporuri

salariale, nu și personalul care a interacționat cu pacienții

COVID | Ordinea.ro – 14 mai 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi: „PSD vrea cotă progresivă la

impozitare pentru a lua mai mulți bani din portofelele

românilor“ | Ordinea.ro – 19 mai 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/activitatea-pfa-va-fi-recunoscuta-vechime-in-munca-senatorul-negoi-legea-repara-o-nedreptate/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-plangaciosii-din-coalitia-saraciei-au-respins-legea-care-permitea-stocarea-energiei-electrice/
https://www.ordinea.ro/reuniune-a-comisiei-parlamentare-unesco-senatorul-negoi-contextul-covid-19-ne-a-facut-sa-regandim-strategii-si-politici/
https://www.ordinea.ro/video-negoi-acuza-sefii-dsp-urilor-vor-primi-sporuri-salariale-nu-si-personalul-care-a-interactionat-cu-pacientii-covid/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-psd-vrea-cota-progresiva-la-impozitare-pentru-a-lua-mai-multi-bani-din-portofelele-romanilor/


Senatorul Remus Negoi: 24 iunie, desemnată oficial „Ziua

naţională a iei“ | Ordinea.ro – 31 mai 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi participă la summitul mondial al

Societății Informaționale de la Geneva | Ordinea.ro – 2 iunie

2022, Ordinea.ro

Senatorul Negoi (USR), mesaj pentru coaliția de guvernare:

„NU transformați România într-o Republică Securistă“ |

Ordinea.ro – 3 iunie 2022, Ordinea.ro

Vot în Senat. Închisoare până la 7 ani pentru cei care încearcă

să vândă sau să cumpere copii | Ordinea.ro – 8 iunie 2022,

Ordinea.ro

USR Constanța: „Blat nevăzut între primarul municipiului

Constanța Vergil Chițac și PSD (ziuaconstanta.ro) – 9 iunie

2022, Ziua de Constanţa

(VIDEO) Senatorul Negoi, despre numirea groparului legii

offshore la conducerea ANRE – PSD-istul Iulian Iancu |

Ordinea.ro – 9 iunie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-24-iunie-desemnata-oficial-ziua-nationala-a-iei/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-participa-la-summitul-mondial-al-societatii-informationale-de-la-geneva/
https://www.ordinea.ro/senatorul-negoi-usr-mesaj-pentru-coalitia-de-guvernare-nu-transformati-romania-intr-o-republica-securista/
https://www.ordinea.ro/vot-in-senat-inchisoare-pana-la-7-ani-pentru-cei-care-incearca-sa-vanda-sau-sa-cumpere-copii/
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/actualitate/usr-constanta-blat-nevazut-intre-primarul-municipiului-constanta-vergil-chitac-si-psd-786198.html
https://www.ordinea.ro/video-senatorul-negoi-despre-numirea-groparului-legii-offshore-la-conducerea-anre-psd-istul-iulian-iancu/


(VIDEO) Senatorul Negoi: „Ansamblul Rupestru de la Murfatlar

ar putea fi inclus în patrimoniul universal UNESCO“ |

Ordinea.ro – 10 iunie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi: Activitatea medicilor în cabinetele

individuale va fi considerată vechime în muncă | Ordinea.ro –

12 iunie 2022, Ordinea.ro

Senatorul Remus Negoi, alături de medicii de familie. "Vrem

(cugetliber.ro) – 13 iunie 2022, Cuget Liber

Senatorii au decis ca activitatea medicilor în cabinetele

individuale va fi considerată vechime în muncă

(ziuaconstanta.ro)- 14 iunie 2022, Ziua de Constanţa

Senatorul Remus Negoi: „Sorin Cîmpeanu trebuie să plece din

fruntea Educației pentru că a provocat haos în sistemul de

învățământ“ | Ordinea.ro – 15 iunie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/video-senatorul-negoi-ansamblul-rupestru-de-la-murfatlar-ar-putea-fi-inclus-in-patrimoniul-universal-unesco/
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-activitatea-medicilor-in-cabinetele-individuale-va-fi-considerata-vechime-in-munca/
https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-remus-negoi-alaturi-de-medicii-de-familie-vrem-ca-acestia-sa-beneficieze-de-vechime-in-munca-458162
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/politic/senatorii-au-decis-ca-activitatea-medicilor-in-cabinetele-individuale-va-fi-considerata-vechime-in-munca-786652.html
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-sorin-cimpeanu-trebuie-sa-plece-din-fruntea-educatiei-pentru-ca-a-provocat-haos-in-sistemul-de-invatamant/


Senatorul Remus Negoi din Constanţa, profesor de o zi pentr

(cugetliber.ro) – 15 iunie 2022, Cuget Liber

Bisericile de cretă de la Murfatlar, subiect de dezbatere în

Parlamentul României | Ordinea.ro – 16 iunie 2022, Ordinea.ro

Reabilitarea, primul pas pentru ca Ansamblul Rupestru de la

Murfatlar să poată intra în patrimoniul mondial UNESCO

(ziuaconstanta.ro) – 18 iunie 2022, Ziua de Constanţa

Senatorul Negoi: „Guvern de 50 de bani… L-au întrecut şi pe

Ceaușescu la promisiuni și măsuri ridicole“ | Ordinea.ro – 23

iunie 2022, Ordinea.ro

România sărbătorește, astăzi, Ziua Naţională a Iei. Remus

Negoi: „Cămașa cu altiță ne conferă unicitate și identitate

spirituală“ | Ordinea.ro – 24 iunie 2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Proiect pentru sănătatea românilor. USR propune o

nouă etichetare a produselor alimentare | Ordinea.ro – 27

iunie 2022, Ordinea.ro

https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-remus-negoi-din-constanta-profesor-de-o-zi-pentru-19-studenti-458424
https://www.ordinea.ro/bisericile-de-creta-de-la-murfatlar-subiect-de-dezbatere-in-parlamentul-romaniei/
https://www.ziuaconstanta.ro/in-constanta/declaratii-de-avere-constanta/reabilitarea-primul-pas-pentru-ca-ansamblul-rupestru-de-la-murfatlar-sa-poata-intra-in-patrimoniul-mondial-unesco-787170.html
https://www.ordinea.ro/senatorul-negoi-guvern-de-50-de-bani-l-au-intrecut-si-pe-ceausescu-la-promisiuni-si-masuri-ridicole/
https://www.ordinea.ro/romania-sarbatoreste-astazi-ziua-nationala-a-iei-remus-negoi-camasa-cu-altita-ne-confera-unicitate-si-identitate-spirituala/
https://www.ordinea.ro/video-proiect-pentru-sanatatea-romanilor-usr-propune-o-noua-etichetare-a-produselor-alimentare/


Autoritățile locale ar putea să fie obligate să pună în dezbatere

publică proiectele din cinci domenii de importanță majoră |

Ordinea.ro – 3 iulie 2022, Ordinea.ro

(VIDEO) Dezastrul lăsat pe plaja sălbatică de la Corbu, unde o

firmă a vrut să ridice un ansamblu rezidențial | Ordinea.ro – 7

iulie 2022, Ordinea.ro

Senatorul USR Remus Negoi îl atacă pe Emil Boc, primarul din

Cluj: E plin de putregai - Stiri Muntenia 24- 8 iulie 2022, Ştiri

Muntenia 24

Parlamentarii USR, Remus Negoi și Stelian Ion explică de ce l-

au votat pe Cătălin Drulă (ziuaconstanta.ro) – 10 iulie 2022,

Ziua de Constanţa

Senatorul Remus Negoi dă raportul pentru ultimele șase luni

de activitate. Vezi pe ce proiecte și-a pus amprenta |

Ordinea.ro – 11 iulie 2022, Ordinea.ro

https://www.ordinea.ro/autoritatile-locale-ar-putea-sa-fie-obligate-sa-puna-in-dezbatere-publica-proiectele-din-cinci-domenii-de-importanta-majora/
https://www.ordinea.ro/video-dezastrul-lasat-pe-plaja-salbatica-de-la-corbu-unde-o-firma-a-vrut-sa-ridice-un-ansamblu-rezidential/
https://www.stirimuntenia24.ro/2022/07/08/senatorul-usr-remus-negoi-il-ataca-pe-emil-boc-primarul-din-cluj-e-plin-de-putregai/
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/politic/parlamentarii-usr-remus-negoi-si-stelian-ion-explica-de-ce-l-au-votat-pe-catalin-drula-789760.html
https://www.ordinea.ro/senatorul-remus-negoi-da-raportul-pentru-ultimele-sase-luni-de-activitate-vezi-pe-ce-proiecte-si-a-pus-amprenta/


Senatorul Remus Negoi, despre alegerea lui Cătălin Drulă

(cugetliber.ro) – 11 iulie 2022, Cuget Liber

Senatorul USR Remus Negoi, raport de activitate la finalul

sesiunii parlamentare (ziuaconstanta.ro) / 12 iulie 2022, Ziua

de Constanţa

ZIUA LIVE. Mulți români au crezut în ei. Va reuși USR să

recupereze procentele pierdute? (ziuaconstanta.ro) - 13 iulie

2022, Ziua de Constanţa

ZIUA LIVE Remus Negoi (USR) : „Este cel mai negru sezon

pentru stațiunea Mamaia. O familie nu își permite să plătească

94 de lei pe o zi de parcare” (VIDEO) (ziuaconstanta.ro) – 15

iulie 2022, Ziua de Constanţa

https://cugetliber.ro/stiri-politica-administratie-senatorul-remus-negoi-despre-alegerea-lui-catalin-drula-ca-presedinte-al-usr-nu-am-avut-niciun-dubiu-este-cea-mai-buna-solutie-460394
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/politic/senatorul-usr-remus-negoi-raport-de-activitate-la-finalul-sesiunii-parlamentare-789955.html
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/interviu/ziua-live-multi-romani-au-crezut-in-ei-va-reusi-usr-sa-recupereze-procentele-pierdute-790084.html
https://www.ziuaconstanta.ro/stiri/interviu/ziua-live-remus-negoi-usr-este-cel-mai-negru-sezon-pentru-statiunea-mamaia-o-familie-nu-isi-permite-sa-plateasca-94-de-lei-pe-o-zi-de-parcare-video-790209.html


9. Cuvânt de încheiere

 Sunt la jumătatea mandatului de senator şi voi avea în

continuare ca prioritate interesele cetăţenilor şi în special ale

constănţenilor, pe care îi reprezint în Parlament.

 Voi continua proiectele începute şi lucrez deja la alte iniţiative

legislative noi care să falcă mai bună viaţa noastră, a tuturor.

 Atât în Senat, cât şi în comisiile parlamentare din care fac

parte, voi face tot posibilul pentru a opri Coaliţia Sărăciei să

distrugă România. Atât eu, cât şi colegii mei din USR, ne vom

folosi toate resursele pentru a împiedica risipa bugetară,

politizarea instituţiilor publice, creşterea impozitelor şi a taxelor,

scumpierea carburanţilor şi alte acţiuni ale PSD şi PNL menite să

prejudicieze bunăstare românilor.

 De asemenea, obiectivele culturale şi de patrimoniu rămân pe

lista mea de priorităţi şi în următoarea perioadă şi voi face

demersurile necesare pentru conservarea şi reabilitarea

acestora, dar şi pentru ca o parte dinte ele să intre în

Patrimoniul Mondial.

RemusNegoi


